
YENİHASTANENİNTEMELİATILDI

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi bünyesinde
inşa edilecek olan Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Hastanesi’nin temel atma töreni ile Çocuk Acil Servisi
ve Çocuk Poliklinikleri açılış töreni gerçekleştirildi.
Açılışa Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, MilletvekilleriAli
Özkaya, İbrahim Yurdunuseven, Hasan Arslan ve Hakan
Şeref Olgun ile protokol üyeleri katıldı. Kapasitesi toplam
200 yatağa kadar artırılabilecek olan 108 oda ve 17 adet
rehabilitasyon ünitesiyle vatandaşlarımıza hizmet vere-
cek Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Hastanesi, hem

sağlık alanında yenilikçi bir alan açmış olacak hem de
turizme önemli bir katkı sunacak. >>HABER SAYFA 5’TE

Gerçekten Haber Verir
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BİR ZAMANLAR KAYIKLARIN İLERLEDİĞİ
GÖLDE ŞİMDİ MOTORLU TAŞITLAR İLERLİYOR

Küresel ısınma ve iklim
değişikliği ile son yıllarda
ortaya çıkan kuraklık yüzünden
su seviyesinin yaklaşık yüzde
40 azaldığı Türkiye'nin en
büyük göllerinden birisi olan
Eber Gölü'nde karaya oturan
kayıklar görüntüsü ile adeta
çevre felaketinin yüzü oldu.

Eber Gölü Alan Kılavuz ve Rehberi Kadir Ateş, göldeki man-
zaranın korkutucu boyutlara ulaştığını dile getirerek şunları
söyledi: “Eber Gölü'nün nimetlerinden faydalanarak ailemize
geçindirmekteyiz. Fakat göl, gelecek yıl beni emekli edecek gibi
görünüyor. Sebebi ise çok hızlı bir şekilde suyun buharlaşması,
yanlış sulama ve bilinçsiz tarım” dedi.>>HABER SAYFA 2’DE

KORKUTUCU MANZARA İLE KARŞI KARŞIYAYAYIZ

Bitki koruma ürünü
bayilerinde denetim
Afyonkarahisar Çay İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü ekipleri tarafından bitki koruma
ürünü bayilerinde denetim gerçekleştirildi.>>3’TE

SİPER: “KÖYLERDEKİ SORUNLAR
EN KISA SÜREDE GİDERİLECEK”

İl Genel Meclisi (İGM)
Başkanı Mehmet Siper,
köylerin ihtiyaçları ve
yapılan çalışmaları yerinde
tespit etmek için başlattığı
köy ziyaretlerini sürdürüyor.

Afyonkarahisar İl Özel İdaresi alt yapı-
dan üst yapıya şehrin dört bir yanında
devam ettirdiği çalışmaları yerinde

inceleyen Başkan Siper, vatandaşlar ve muhtar-
larla bir araya geliyor. İl Genel Meclis Başkanı
Mehmet Siper, Merkeze Bağlı Anıtkaya, Olucak,
Omuzca, Kozluca, Bostanlı Saadet ve
Bayramgazi köylerini ziyaret etti. Köy muhtarı ve
vatandaşlar tarafından karşılanan Başkan Siper
köylülerle sohbet edip köy halkı ve muhtarlardan
köylerin sorunları hakkında bilgi aldı.

Vatandaşlarla sohbet eden Başkan Siper; sorun
ve sıkıntılarını dinleyerek köylerin sorunlarının
çözümü için İl Genel Meclisi olarak ellerinden
geleni yapacaklarını söyledi. Başkan Siper yap-
tığı açıklamada; “Köylerimizi devamlı gezerek
köy muhtarlarımızla birlikte köylerin sorun-
larını yerinde göreceğiz. Amacımız köylerimiz
hakkında bilgi sahibi olarak sorunların
çözümlerini bulmak. Köylerdeki eksikleri
yerinde tespit ederek en kısa sürede gider-
ilmesini sağlamaktır” dedi.
>>HABER SAYFA 8’DE

“TALEPLERİN ÇÖZÜMÜ İÇİN
ELİMİZDEN GELENİ YAPACAĞIZ”

AK Parti Milletvekilleri
AGC’yi ziyaret etti

AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri; Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan, Afyon Gazeteciler Cemiyeti
(AGC) Başkanı Önder Artuk ve yönetim Kurulu üyelerine hayırlı
olsun ve “24 Temmuz Gazeteciler ve Basın Bayramı” dolayısıyla
ziyarette bulundu. AGC Başkanı Önder Artuk ve yönetim kurulu
üyeleri; Sezer Küçükkurt, Mehmet Abdioğulları, Ömer Elçi, Faruk
Kılınç ve İsa Kuş ve Ali Osman Okşar tarafından ağırlandı.>>8’DE

Şarampole giren otomobilde

4 kişi yaralandı 3

Hırsızlık suçundan aranan
şahıs yol kontrolünde yakalandı

Afyonkarahisar’da
hırsızlık suçundan 1
yıl 9 ay 20 gün hapis
cezasıyla aranan
şahıs jandarma
tarafından yapılan yol
kontrolündeki kimlik
sorgulaması sonucu
yakaladı. >>3’TE

SALGIN HASTALIK RİSKİ 4

Sıcaklıkların
artması
bekleniyor

Afyonkarahisar yeni haftaya aşırı sıcaklarla başlarken,
sıcaklıklar dün 36 dereceleri gördü. Meteorolojiden
yapılan tahminlere göre, kentte hafa sıcaklıklarının bu
hafta 30 derecelerin üzerinde olacağı belirtildi. >>3’TE

Denetim
yapıldı

Afyonkarahisar
Ticaret İl Müdürlüğü İle
Afyonkarahisar
Belediyesi Zabıta Birimi
Ekiplerince berber,
kuaför ve güzellik
salonları denetimi
gerçekleştirildi.>>2’DE

5 bin 599 adet uyuşturucu hapla
yakalanan 2 kişi tutuklandı

Afyonkarahisar Narkotik
Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü, şüpheli bir
aracı uygulama noktasın-
da durdurmak istedi.
Polisleri gören araç
sürücüsü ise ters şeritten
kaçarak kurtulmaya çalıştı.
Kısa süren bir kovalamaca
sonrası araç Yolçatı
mevkiinde durduruldu.
Polis ekipleri güzergahta
yapılan kontrolde ve araç
içerisinde yaptığı aramada
5 bin 599 adet sentetik
ecza maddesi (uyuşturucu
hap) ele geçirildi.>>3’TE
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Bir zamanlar kayıkların ilerlediği
gölde şimdi motorlu taşıtlar ilerliyor

Küresel ısınma ve iklim değişikliği ile son yıllarda ortaya çıkan kuraklık yüzünden su
seviyesinin yaklaşık yüzde 40 azaldığı Türkiye'nin en büyük göllerinden birisi olan Eber

Gölü'nde karaya oturan kayıklar görüntüsü ile adeta çevre felaketinin yüzü oldu.

Afyonkarahisar'ın Çay İlçesi, Eber beldesi
sınırlarında bulunan göl Türkiye'nin 12'nci
büyük gölü. En derin yeri 21 metre olan

gölüm yüzölçümü ise yaklaşık 120 kilometrekare.
Deniz seviyesinden yüksekliği 967 metre olan
gölde ayrıca Eber Sarısı adlı endemik bitki türü
dünyada sadece Eber Gölü'nde yetişiyor.
Bolvadin çevresindeki en önemli sulak alanların-
dan birisi olan göl Türkiye'de göçmen kuşların
göç yolu üzerinde bulunduğundan sazlık alan-
larıyla da birçok kuş türüne üreme ve yaşam
alanı olarak ev sahipliği yapıyor. Gölde son yıllar-
da kuraklık, iklim değişliği ve bilinçsiz sulamaya
bağlı olarak yaşanan su çekilmesi korkutucu
boyutlara ulaştı. Önceki yıllarda balık tutanlar,
avcılık yapanlar ve en önemlisi kamış
toplayıcılarının kayıklarla ilerlediği yerlerde
suların çekilmesi ile şimdi motorlu taşıtlarla açılan
yollardan göl suyunu ulaşılıyor. Gölde kullanılan
ve şimdilerde karaya oturan kayıklar ise ürküten

manzarası ile adeta bir kayık mezarlığını hatır-
latıyor.

KORKUTUCU MANZARA İLE
KARŞI KARŞIYAYAYIZ

Eber Gölü Alan Kılavuz ve Rehberi Kadir Ateş,
göldeki manzaranın korkutucu boyutlara
ulaştığını dile getirerek şunları söyledi: “Eber
Gölü'nün nimetlerinden faydalanarak ailemize
geçindirmekteyiz. Fakat göl, gelecek yıl beni
emekli edecek gibi görünüyor. Sebebi ise çok
hızlı bir şekilde suyun buharlaşması, yanlış sula-
ma ve bilinçsiz tarım. 10 gün önce kulübenin
önünde suyun içinde olan teknenin bugün karada
kaldığını görüyoruz. Bu sıcaklar böyle devam
ederse ekim ayının 15'ine kadar Eber Gölü'nün
yalı dediğimiz kısmındaki suyun sadece çanağın
ortasında kalacağını tahmin etmekteyiz. Ama
Allah'tan umut kesilmez. Rabbim verirse göl şişe-
cek vermezse kuruyacak.”
>>İHA

Denetim
yapıldı

Afyonkarahisar
Ticaret İl Müdürlüğü İle
Afyonkarahisar
Belediyesi Zabıta Birimi
Ekiplerince berber,
kuaför ve güzellik
salonları denetimi
gerçekleştirildi.
6585 sayılı Perakende Ticaretin Düzenlenmesi
Hakkında Kanun ve Perakende Ticarette
Uygulanacak İlke ve Kurallar Hakkında
Yönetmelik hükümleri kapsamında meslek kuru-
luşlarının görüşleri değerlendirilerek Valilik
Makamının 05.07.2023 tarihli ve 86848781
sayılı Onayı ileAfyonkarahisar genelinde berber,
kuaför ve güzellik salonlarının haftada bir gün
kapalı olmaları uygun görüldü. Bu kapsamda;
Valilik Makam Onayı ile Pazar günü kapalı
olmasına karar verilen berber, kuaför ve güzellik
salonları Afyonkarahisar Ticaret İl Müdürlüğü ile
Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta Müdürlüğü
ekiplerince ortak denetim gerçekleştirildi.
Yasağa uymayarak Pazar günü işyerleri açan
berber, kuaför ve güzellik salonlarına Ticaret
Bakanlığınca idari para cezası uygulandı.
>>İZZET IŞIK

Aranana şahıs
yakalandı
Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı,
kasten yaralama suçundan
4 yıl 2 ay kesinleşmiş
hapis cezası bulunan
B.D. isimli şahıs
Bolvadin’nde yakaladı.
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı,
aranan şahısların tespiti ve yakalanmasına
yönelik icra edilen çalışmalar neticesinde;
kasten yaralama suçundan 4 yıl 2 ay kesin-
leşmiş hapis cezası bulunan B.D. isimli
şahıs Bolvadin’nde yakaladı. Yakalanan
şahıs, çıkarıldığı mahkemece tutuklanarak
Bolvadin T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna
teslim edildi. Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı, suç ve suçlularla mücadele-
sine kararlılıkla devam edeceğini açıkladı.
>>MEVLÜT TINAS

Mezunlar buluştu
Dostluk, kardeşlik ve sevginin zirvesi bu yıl Afyonkarahisar'da yapıldı.
Erzurum Atatürk Üniversitesi 1989 yılı Tarih bölümü
mezunları Afyonkarahisar’da buluştu. Daha önceki
yıllarda Ankara-Polatlı, Erzurum, İstanbul, Edirne,
Bursa, Nevşehir gibi illerde yapılan okul arkadaşları
buluşması bu yıl Afyonkarahisar'daydı. Perşembe
gününden itibaren gelen misafirler, konaklayacakları
otele yerleşerek, cuma günü Frigya bölgemizi gezdil-
er. İkinci gün yani cumartesi günü, gezinin önemli
duraklarından biri olan Şuhut'a yöneldiler. Şuhut
Atatürk Evi'nde başlayan gezi, Şuhut Keşkek Evi'nde
keşkek ikramıyla devam etti. Bu lezzetli ikramdan
sonra Kocatepe'ye geçen grup, burada şehitlik

ziyaretinde bulundu. Ardından Ulu Cami, Mevlevi
Cami, Tarihi Afyon Konakları ve Taşhan'ı gezdiler.
Uzun Çarşı'da alışveriş yaparak programlarına
devam ettiler ve akşam yemeği için Afyonkarahisar
Belediyesi Gastronomi Konağı'na geçtiler.

AFYONKARAHİSAR’DAN
MEMNUN KALDILAR

1989 Tarih mezunlarının bu yılki buluşmasına, bir üst
dönem mezunlarından da katılım vardı. Birbirleriyle
okul yıllarından tanışan arkadaşlar, hatıralarını can-
landırıp hasret giderdiler. Aralarında akademisyen,
emniyet müdürleri ve ağırlıklı olarak eğitimcilerin yer

aldığı yaklaşık 60 kişilik grup, özellikle kentten,
Afyonkarahisar'a mahsus yemeklerden ve kon-
akladıkları Öztürk Otel'den son derece memnun
kaldıklarını belirttiler.

GELECEK YIL İÇİN SÖZLEŞTİLER
Ülkenin hemen her bölgesinden gelen misafirler, son
derece mutlu olarak Afyonkarahisar’dan ayrılırken,
gelecek yıl Giresun-Ordu'da tekrar buluşmak için bir-
birlerine söz verdiler. Şuhut ve Şuhut Keşkeği'nin bu
buluşmada özel bir yeri olduğu, tüm katılımcılar
tarafından memnuniyetle ifade edildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Sıcaklıkların
artması
bekleniyor

Afyonkarahisar yeni haftaya aşırı sıcaklarla
başlarken, sıcaklıklar dün 36 dereceleri gördü.
Meteorolojiden yapılan tahminlere göre, kentte
hafa sıcaklıklarının bu hafta 30 derecelerin
üzerinde olacağı belirtildi. Yapılan tahminlerde
bugün ve yarın ise termometrelerin 36 dere-
celere kadar çıkması bekleniyor. Kentte ayrıca
hafta içi sağanak yağışta bekleniyor. >>İHA
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Bitki koruma ürünü
bayilerinde denetim

Afyonkarahisar Çay İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğü ekipleri tarafından bitki koruma
ürünü bayilerinde denetim gerçekleştirildi.

Denetim ekipleri tarafından bayilerimizin fiziki
şartlarının mevzuata uygunluğu, satışı yapılan
bitki koruma ürünlerinin ruhsat kontrolleri, yasaklı
olan aktif maddelerin işyerinde bulunup bulun-
madığı kontrol edildi. Denetimlerde ayrıca son
kullanım tarihi geçmiş olan bitki koruma ürün-
lerinin kontrolü, bayideki stok giriş ve çıkışların
sorumlu yönetici nezaretinde ve bitki koruma
ürünleri stok takip programı çerçevesinde yapılıp
yapılmadığı hususları da kontrol edildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Hırsızlık suçundan aranan
şahıs yol kontrolünde yakalandı

Afyonkarahisar’da hırsızlık suçundan 1 yıl 9 ay 20 gün
hapis cezasıyla aranan şahıs jandarma tarafından yapılan

yol kontrolündeki kimlik sorgulaması sonucu yakaladı.
Edinilen bilgilere göre, Bolvadin ilçesi Dişli
beldesinde jandarma ekipleri tarafından trafik ve
asayiş amaçlı yol kontrolü gerçekleştirildi.
Kontrolde durdurulan bir araçtaki şahısların kimlik-
lerini sorgulayan ekipler E.A., isimli şahsın hırsızlık
suçundan 1 yıl 9 ay 20 gün hapis cezasıyla
arandığını tespit etti. Ardından gözaltına alınan
şahıs işlemleri sonrası sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak Bolvadin T Tipi Kapalı Ceza
İnfaz Kurumuna gönderildi. >>İZZET IŞIK

38 farklı suçtan aranan
şahıs yakalandı Afyonkarahisar’da

38 farklı suç kaydı
ve 3 yıl 8 ay 15 gün
hapis cezasıyla
aranan şahıs
jandarmanın takibi
sonrası yakalandı.
Edinilen bilgilere göre,
Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri aranan şahıs-
ların yakalanmasına yönelik çalış-
ma başlattı. Yapılan incelemel-
erde Y.Y., isimli şahsın 38 farklı
suç kaydı ile 3 yıl 8 ay 15 gün
hapis cezasıyla arandığı tespit
edildi. Ardından şahsın peşine
düşen ekipler şüpheliyi Çay ilçesi
Deresinek köyünde yakalayarak
gözaltına aldı. Şahıs işlemleri
sonrası sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak Bolvadin
T Tipi Kapalı Ceza İnfaz
Kurumuna gönderildi.
>>MEVLÜT TINAS

Şarampole giren otomobilde
4 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkan yabancı plakalı otomobilin

şarampole girmesi sonucu yaşanan kazada 4 kişi yaralandı.
Kaza, Dinar ilçesine bağlı Bağcılar
köyünde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Y.E. (39) idaresindeki M-
YS-8385 plakalı araç sürücüsünün
henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu kontrolden çıktı.
Savrulan araç ardından şarampole
girdi. Kazada sürücü ile birlikte A.Ş.
(50), A.Ş. (69) ve A.E. (41) yaralandı.
Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin
haber vermesi üzerine olay yerine
gelen ambulanslarla hastanelere
kaldırıldı. Kazanın ardından jandarma
tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

5 bin 599 adet uyuşturucu hapla
yakalanan 2 kişi tutuklandı

Afyonkarahisar’da polis tarafından durdurulmak
isterken ters şeritten kaçmaya çalışan ve kısa süreli
bir kovalamaca sonrası yakalanan araçta 5 bin 599
adet uyuşturucu hapla yakalanan 2 kişi tutuklandı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar Narkotik
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü, şüpheli bir
aracı uygulama noktasında durdurmak istedi.
Polisleri gören araç sürücüsü ise ters şeritten
kaçarak kurtulmaya çalıştı. Kısa süren bir kovala-
maca sonrası araç Yolçatı mevkiinde durduruldu.
Polis ekipleri güzergahta yapılan kontrolde ve
araç içerisinde yaptığı aramada 5 bin 599 adet
sentetik ecza maddesi (uyuşturucu hap) ele
geçirildi. Olayın ardından gözaltına alınan R.Ö.
ve O.S., isimli şahıslar 'Uyuşturucu Madde
Ticareti Yapmak' suçundan sevk edildikleri
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine
gönderildi. >>İHA

Kaymakam Arıkan göreve başladı
Cumhurbaşkanlığı Mülki İdare Atama Kararnamesi ile Bolvadin

ilçe Kaymakamlığına atanan Ali Arıkan İlçedeki görevine başladı.

Resmi Gazete’de yayımlanan Mülki İdare Amirleri
Atama Kararnamesi ile Bolvadin Kaymakamı Taner
Bolat Sinop Vali yardımcılığına atanmasının ardından

ilçenin yeni Kaymakamı Ali Arıkan oldu. Kaymakam
Arıkan Kurum Amirleri ve Kaymakamlık personeli ile
tanışarak görevine başladı. >>İBRHİM ARTIÇ
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KÜRESEL ISINMA VE YENİ 
SALGIN HASTALIK RİSKİ
Halk Sağlığı ve İç Hastalıkları Uzmanı Dr. M. Emin Dinççağ, iklim 
krizinin, olağanüstü sıcaklıkların gelecekte çok ciddi halk sağlığı 
sorunlarına yol açabileceğine dikkat çekerek, yaşlılar, kalp damar 

hastaları, çocuklar ve gebelerin risk gruplarının başında geldiğini vurguladı.

İklim krizi ve muhtemel risklerini değerlendiren
Uzm. Dr. M. Emin Dinççağ, “İklim krizi,
olağanüstü sıcaklıklar gelecekte çok ciddi halk

sağlığı sorunlarına neden olabilir. Yaşlılar, kalp
damar hastaları, çocuklar ve gebeler bu sağlık
sorunlarından en çok etkilenenler olacaktır. Son
yılların en sıcak aylarını yaşıyoruz. Küresel ısınma
fark edilir ve insan yaşamını daha çok etkiler hale
geldi. Gökova Körfezi’nde deniz koruma alanlarında
rutin yapılan deniz suyu sıcaklığı ölçümleri deniz
suyunun sürekli ısındığını ortaya koydu. Denizdeki
bitki örtüsü ve ekosistem bu ısınmadan olumsuz
etkileniyor. Biyoçeşitlilik istilacı tür baskısı altında.
Ekosistemler sürekli değişiyor” dedi. Değişen iklim-
in, insan sağlığını olumsuz etkilediği gibi, insan
beslenmesini dolaylı yönden etkileyerek insan
sağlığını tehdit ettiğini belirten Dr. M. Emin Dinççağ,
“Erken doğum artıyor, yaşlıların ve bebeklerin ölüm-
leri artıyor. İklim değişikliği mikroorganizmaları da
etkileyerek değişik suşların ortaya çıkmasına neden
oluyor, belki gelecekte salgın yapabilecek mikrop
yapısı ortaya çıkabilecek. Onun için dünya yeni sal-
gınlara hazır olmalıdır. Küresel ısınma, sıradan
vatandaşın da günlük yaşamda hissedebildiği hale
geldi. 2024 yılı Ocak ayı, ‘20. yüzyılın en sıcak ocak
ayı’ olarak tarihe geçti. Şimdiye değin ocak ayı
sıcaklığı 12 derece iken, Ocak 2024 13-14 derece
olarak gerçekleşti” şeklinde konuştu.
Dr. Dinççağ, şöyle devam etti:
“Küresel ısınma, ekosistemleri değiştirerek mevcut
florayı bozarak, hastalık yapan mikropları da etkile-
mektedir. Bu bakımdan dünya yaşadığı pandemi
gibi gelecekte de birçok salgın hastalığa uğraması
sürpriz olmayacaktır. Sıcaklığın oluşturduğu yaşlı
ölümleri, çocuklarda ortaya çıkabilecek ölümler,
ishal hastalığı gelecekte daha çok görülecektir. Bilim
adamları, iklim kaynaklı birçok felaketin gelecekte
insanlığın karşılaşabileceği sorunlar arasında
görmektedirler. Uzun sıcak hava dalgaları, daha
yoğun yağışlar, artan kuraklık insan ömrünü ve
sağlığını gelecekte daha çok etkileyecektir. Artan
yangınlar bunun faturası da gelecekte daha çok

hissedilecektir. Artan sera gazlarının insan sağlığına
direk etkisi, küresel ısınmadan kaynaklanan aşırı
ısının çoğunu emen okyanuslara, okyanuslardaki
ekosisteme oluşturacağı etkilerle insan sağlığına
yansımasının da ne olacağı bilinmemektedir.”
“Dünyanın teknoloji ve ulaşım sayesinde küçüldüğü,
bir enfeksiyonun hızla dünyanın bir başka köşesine
yayıldığı düşünülürse, gelecekte salgınların ihtimali
hiç de az olmasa gerek” diyen Dinççağ, “Küresel
ısınmanın yanında artan manyetik kirlilik ve bunun

insan bağışıklık sisteminde oluşturacağı olumsu-
zluklarda dikkate alınırsa gelecekte salgınların ihti-
mali daha da artmaktadır. Kimyasallar, katkı mad-
deleri, endüstrinin kullandığı ağır metaller, suyun,
havanın ve toprağın kirlenmesi ekosistemleri, mikro-
biyotayı değiştirmekte ve insan sağlığının da aynı
şekilde olumsuz olarak etkileneceği düşünülmekte-
dir. Gelecekte halk sağlığı sorunlarına hazır olmalı
ve koruyucu sağlık hizmetlerine gerekli yatırımları
yapmalıdır” ifadelerini kullandı.>>İHA

Doğru tedavi edilmeyen
yara uzuv kaybettirebilir

Genel Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Tuğbay Tuğ, “4-6 hafta içinde
iyileşmeyen yaralara kronik yara diyoruz” açıklamasında bulundu.
Genel Cerrahi Uzmanı Tuğ, deride oluşan hasar-
ların ve kronik yaraların tedavisi hakkında önemli
bilgiler verdi. Deride oluşan her türlü hasarın yara
olarak adlandırıldığını ve insan vücudunun
yaraları kendi kendine iyileştirebilecek şekilde
programlandığını vurgulayan Prof. Dr. Tuğ, bazı
durumlarda bu iyileşme sürecinin gecikebileceği-
ni veya sekteye uğrayabileceğini dile getirdi.
Kronik yaraları “4-6 hafta içinde iyileşmeyen
yaralar” olarak tanımlayan Prof. Dr. Tuğ bu tür
yaraların altında iyileşmeyi engelleyen bir neden
bulunduğunu, bu nedenle özel olarak tasarlanmış
yara ünitelerinin multidisipliner yaklaşımla hasta-
lara hizmet verdiğini vurguladı.

Her yara farklı tedavi gerektiriyor
Prof. Dr. Tuğ, kronik yaraların çeşitlerini “Basınç
yaraları, diyabetik ayak yaraları, dolaşım bozuk-
luğu kaynaklı yaralar (venöz ülser-arteriyel ülser),

travma veya enfeksiyona bağlı iyileşmeyen
yaralar ve beslenme bozukluğu olan, kemoterapi/
radyoterapi alan veya sigara içen hastalarda cer-
rahi sonrası iyileşme süresi gecikmiş yaralar”
olarak sıraladı. Her bir yara türünün farklı tedavi
yöntemlerini gerektirdiğini ve hastaların durum-
larına göre özelleştirilmiş tedavi planları oluşturul-
duğunu vurguladı. Yara ünitesine başvuran
hastaların yaralarının detaylı bir şekilde değer-
lendirildiğini, gerekli tetkiklerin yapıldığını ve
yaranın ihtiyacına uygun yara bakım ürünleri ile
pansuman yapıldığını ifade eden Prof. Dr. Tuğ
gerektiğinde ilgili birimlerden konsültasyon
alındığını ve hastanın kronik hastalıkları varsa
buna yönelik ilaç ve beslenme desteğinin multi-
disipliner olarak sağlandığını ekledi. Ünite
içerisinde yara bakımı konusunda eğitim almış
uzman personelin görev yaptığını belirtti.>>İHA
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Yeni hastanenin temeli atıldı
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi bünyesinde inşa edilecek olan Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Hastanesi’nin temel atma töreni ile Çocuk Acil Servisi ve Çocuk Poliklinikleri açılış töreni gerçekleştirildi. 

Açılışa Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim
Yurdunuseven, Hasan Arslan ve Hakan Şeref

Olgun ile protokol üyeleri katıldı. Kapasitesi toplam
200 yatağa kadar artırılabilecek olan 108 oda ve 17
adet rehabilitasyon ünitesiyle vatandaşlarımıza
hizmet verecek Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon
Hastanesi, hem sağlık alanında yenilikçi bir alan
açmış olacak hem de turizme önemli bir katkı
sunacak. Törende konuşan AFSÜ Rektörü Prof. Dr.
Nurullah Okumuş, “Sağlık bilimleri alanında tematik
bir üniversite olan AFSÜ’nün bütün mensupları,
üniversitemizin yetkin sağlık çalışanları yetiştirme,
nitelikli sağlık hizmetleri sunma, bilimsel etkinlikler
gerçekleştirme, sağlık turizmi, sağlık teknolojisi ve
ilaç üretimi gibi stratejik konularda faaliyet gösterme
misyonunun gerçekleştirilmesi noktasında, sağlam
adımlarla çalışmayı ve üretmeyi sürdürmektedir”
dedi.

NİTELİKLİ PERSONELİN YETİŞTİRİLMESİ EN
BÜYÜK HEDEFİMİZDİR

Rektör Okumuş, AFSÜ, sağlık hizmetleri ve sağlık
teknolojisi alanlarındaki en seçkin çalışmaları araştır-
ma ve öğretimle birleştirmeyi amaçlamıştır” dedi.
Okumuş, “ Bu amaç doğrultusunda AFSÜ’de sağlık
sektörünün omurgası olan nitelikli personelin yetiştir-
ilmesi de en büyük hedefimizdir. Tamamı sağlık bil-
imleri alanındaki 61 farklı bölüm ve programda tam
doluluk oranıyla; 3152 ön lisans, 4480 lisans, 110
lisansüstü olmak üzere toplam 7742 öğrencinin
eğitim gördüğü AFSÜ’de 2018’de 355 olan
akademik personel sayımız Temmuz 2024 itibariyle
574’ya ulaşmış ve akademik personel sayımızda
%62’lik bir artış sağlanmıştır” ifadelerini kullandı. 

HASTALAR ARTIK İL DIŞINA GİTMEYECEK
Afyonkarahisar’lı vatandaşların artık il dışında bulu-
nan hastanelere gitmeyeceklerini belirten Rektör
Okumuş, “Afyonkarahisarlılar il dışına gitmesin,
sağlık hizmetini bu şehirde, en iyi koşullarda, en
kaliteli şekilde alsın diye bir gayret içindeyiz. Bunun
için öncelikle akademik kadroyu güçlendirdik; eksiği
olan bölümlerde hocalarımızı getirdik. İhtiyaç olan
alanlarda hem teknik donanım ve fiziki şartlar hem
de personel olarak iyileştirmeler yaptık. Mesela
Kardiyoloji, Ortopedi, Kalp ve Damar Cerrahisi, beyin
cerrahisi alanlarında eskiden il dışına kontrole,
ameliyata, stent taktırmaya giden, anjiyo olmaya
giden hasta sayısı çok fazla iken uzun bir süredir
AFSÜ’de bütün bunları en güvenilir şekilde sağlaya-
biliyoruz” dedi.
AFSÜ ÜLKEMİZDEKİ GÖZ BANKASI OLAN 28

DEVLET ÜNİVERSİTESİNDEN BİRİ OLDU
Rektör Okumuş AFSÜ’nün geçtiğimiz yıl, ülkemizde-
ki Göz Bankası olan 28 devlet üniversitesinden biri
olduğunu belirtti. Okumuş, “AFSÜ Göz Bankası ile
kornea nakli için sıra bekleyen ve başka şehirlerdeki
hastanelere gitmek zorunda kalan vatandaşlarımız
Afyonkarahisar’da kolay ve ulaşılabilir tedavi imkânı-
na kavuştu. Afyonkarahisar’a kazandırdığımız bu
hizmetimiz o kadar önemli bir ihtiyacı giderdi ki
Sağlık Bakanlığı Sağlık Hizmetleri Genel Müdürlüğü
tarafından Göz Bankamıza, gerçekleştirilen yüksek
sayıda işlem dolayısıyla kornea nakli bekleyen
hastalara umut olduğu için bu sene teşekkür belgesi
verildi”dedi.

AFSÜ BÖLGENİN EN ÖNEMLİ HASTANESİ
OLMA YOLUNDA İLERLİYOR

Rektör Okumuş, AFSÜ bölgenin en önemli has-
tanelerinden birisi olması yönünde ilerlediğini belirtti.
Okumuş “AFSÜ Hastanesinin klinik yatak sayısı
552, yoğun bakım yatak sayısı 103 olmak üzere
toplam 655 olup ameliyathane sayısı 20’dir. Sağlık
hizmeti verdiğimiz kişi sayısını istikrarlı bir şekilde
artırdığımız hastanemizde son bir yıllık periyotta,

656.000 muayene,  111.600 hasta yatışı, 1.649
yoğun bakım hasta yatışı ulaştığını söyledi”.

ÜÇ ÖNEMLİ BÖLÜM DAHA 
AFSÜ’YE KAZANDIRILACAK

Rektör okumuş, 3 önemli bölümün daha hastane
bünyesine kazandırılacağını müjdesini verdi.
Okumuş, “ Üniversite bünyesinde Kozmetik
Dermatoloji Uygulama ve Araştırma Merkezi (AFSÜ-
KOZMER) kurulmuş bulunuyor. AFSÜ-KOZMER
hizmetlerini tıp gereklerine uygun ortam ve şartlarda
sunmak, uygunsuz ortam ve şartlarda sunulan
hizmetlerin medikolegal sonuçlarını azaltmak ve
asistan çekirdek eğitim müfredatı kapsamında olan
tüm dermatokozmetoloji konularında eğitimi
geliştirmek ve tamamlamak için çalışmalar yürüte-
cek. AFSÜ-KOZMER, Zafer Sağlık Külliyesi A
Bloktaki 400 m2 alanda, 9 işlem odası ve 2 poliklinik

ile hizmet verecek. İkinci müjde ise, modern tıp uygu-
lamalarını destekleyici nitelikte çeşitli geleneksel,
tamamlayıcı ve fonksiyonel tıp yöntemlerinin her tür
teşhis, tedavi ve korunma amaçlı kullanımı için
Geleneksel, Tamamlayıcı ve Fonksiyonel Tıp
Yöntemleri Uygulama ve Araştırma Merkezimiz
(AFSÜ-GETAT) kurulmuş bulunuyor. Üçüncü müjde,
İlaç Ar-Ge merkezi olma yolunda altyapı yatırımları-
na devam eden AFSÜ’de Zafer Sağlık Külliyesi’nde
klinik araştırma ve Biyoyararlanım/Biyoeşdeğerlik
(BY/BE) laboratuvarları yer alacağını” belirtti.

SAĞLAM ADIMLARLA ÇALIŞMAYI VE
ÜRETMEYİ SÜRDÜRÜYORUZ

AFSÜ sağlam adımlarla çalışmayı ve üretmeyi
sürdürmektedir, diyen Rektör Okumuş, “AFSÜ’nün
farklı sahalardaki yeni atılımlarını yansıtan bu
müjdelerimizin yanı sıra devam eden çalışmalarımız

hakkında da size kısaca bilgi vermek isterim.
Yaklaşık 43 bin m² kapalı alana sahip olup iki etapta
bitirilmesi planlanan Eğitim Kompleksimizin 19.500
m²’sini kapsayan ilk etabının 2025 itibariyle bitirilme-
si planlanmaktadır. Sağlık bilimleri alanında tematik
bir üniversite olan AFSÜ’nün bütün mensupları,
üniversitemizin yetkin sağlık çalışanları yetiştirme,
nitelikli sağlık hizmetleri sunma, bilimsel etkinlikler
gerçekleştirme, sağlık turizmi, sağlık teknolojisi ve
ilaç üretimi gibi stratejik konularda faaliyet gösterme
misyonunun gerçekleştirilmesi noktasında, sağlam
adımlarla çalışmayı ve üretmeyi sürdürmektedir. Bu
kapsamda bugün sizlerle ilk olarak AFSÜ Fizik
Tedavi ve Rehabilitasyon (FTR) Hastanemizin
temelini atacağız” dedi. 

AFSÜ TERMAL SAĞLIK 
TURİZMİ VİZYONUNA DA ÖNEMLİ

BİR KATKI SAĞLAYACAKTIR
Rektör Okumuş, “AFSÜ termal sağlık turizmi vizy-
onuna da önemli bir katkı sağlayacaktır” dedi.
Okumuş “Türkiye’de konaklamalı şekilde FTR
hizmeti veren hastaneler var ama hastane
bünyesinde termal rehabilitasyon uygulayan AFSÜ
dışında bir başka merkez yok. Yurt dışından da çok
fazla hasta talebi oluyor. FTR bölümümüze olan aşırı
talep nedeniyle, 1 yıldan daha uzun sürelerde
yatarak tedavi randevusu verilmekte olup, mevcut
yataklarımız hem nitelik hem de nicelik olarak ihtiy-
acı karşılamakta zorlanmaktadır. Tam da bu sebeple
AFSÜ’de yeni FTR Hastanesinin faaliyete geçmesi
hem hizmete ulaşmayı kolaylaştıracak hem de
Afyonkarahisar’ın termal sağlık turizmi vizyonuna da
önemli bir katkı sağlayacaktır” dedi.

AFSÜ FTR HASTANESİNDE 
FİZİK-TEDAVİ BÜNYESİNDE 30 FARKLI TEDAVİ

ÜNİTESİ YER ALACAKTIR
AFSÜ FTR Hastanesinde Fizik-Tedavi bünyesinde
30 farklı tedavi ünitesi yer alacağını belirten Rektör
Okumuş, “AFSÜ’nün Yatırım Programına dâhil olan
ve inşaatı başlayan, 27.000 m2 kapalı alana sahip,
110 yataklı olarak planlanan ancak 200 yatağa kadar
artırma kapasitesine sahip, 108 odalı AFSÜ FTR
hastanesinde, muayene odaları, VIP muayene
odaları, kafeterya, hidroterapi üniteleri, erkek ve
kadın kullanımına ayrı ayrı sunulan soyunma odası,
duş ve dinlenme alanlarıyla birlikte 4 su içi egzersiz
havuzu, 4 kaplıca havuzu, 2 girdap banyosu, 6 VİP
kaplıca havuzu ve 4 masaj salonu yer alacaktır.
AFSÜ FTR Hastanesinde Fizik-Tedavi bünyesinde
30 farklı tedavi ünitesi yer alacaktır. Odalarımızın
tamamı banyo ve tuvaletli olup, odalarımız otel kon-
septinde donatılacaktır” dedi.

ÇOCUK ACİL SERVİSİ VE ÇOCUK 
POLİKLİNİKLERİ AÇILIŞI GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Rektör Okumuş , “AFSÜ’nün “Çocuk Dostu

Hastane” vizyonu doğrultusunda yürüttüğümüz
çalışmaların bir meyvesi olarak bugün açılışını
gerçekleştireceğiz. AFSÜ Hastanesi Çocuk Acil
Servisi ve Çocuk Poliklinikleri, bizim son derece titiz-
likle hazırlıklarını yürüttüğümüz bir tesis olarak
halkımıza hizmet verecektir. Bu tesisin özelliklerine
geçmeden önce sizinle AFSÜ’de çocuklara
verdiğimiz sağlık hizmetlerimizle alakalı fikir vermesi
açısından, sadece 2023 yılında AFSÜ Çocuk Acil
Servisine 36.700 hasta başvurusu gerçekleştiğini ve
toplam 18 poliklinikte Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları
ile yan dallarda 47.500 hastaya hizmet verildiğini
belirtmek isterim” ifadelerini kullandı. 
Rektör konuşmalarının ardından Milletvekilleri ve
Vali Kübra Güran Yiğitbaşı birer konuşma yaptı.
Daha sonra açılış töreni gerçekleştirildi. Ardından
protokol’ün Çocuk Acil Servisi ve Çocuk
Polikliniklerini gezmelerinin ardından tören son
buldu. >>İBRAHİM ARTIÇ
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AK Parti Sözcüsü Çelik: 
"İsrail Dışişleri Bakanının Cumhurbaşkanımız
hakkındaki yalanları, bir faşistin hakikate
saldırısından ibarettir" AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik,

İsrail Dışişleri Bakanı Yisrael
Katz'ın sosyal medya 
platformundan yaptığı 
paylaşıma tepki göstererek,
"İsrail Dışişleri Bakanının
Cumhurbaşkanımız hakkındaki
yalanları, bir faşistin hakikate
saldırısından ibarettir" dedi.

Türkiye'de suç
mağdurlarına
yönelik adli destek
hizmetleri artıyor
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Türkiye
geneli sayısı 170’i bulan Adli Destek ve
Mağdur Hizmetleri Müdürlüklerinin
(ADM) kadın ve çocuklar başta olmak
üzere kırılgan gruplara özel hizmet
sunarak, adli süreçlerde ikincil 
örselenmenin önüne geçtiğini kaydetti.

Türkiye'de suç mağdurlarına yönelik hizmetleri güçlendirmek
amacıyla kurulan Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri
Müdürlükleri (ADM), suç mağdurlarına adli süreçlerde destek

sağlama konusunda önemli bir rol üstleniyor. Adalet Bakanı Yılmaz
Tunç, müdürlüklerin özellikle çocuklara ve kadınlara adli süreçlerde
destek verdiğini belirterek, “Bu müdürlükler özellikle suç mağ-
durlarını bilgilendirme, mağdurlara destek olma, onlara psikososyal
destek verme, mahkemelerden gelecek olan sosyal inceleme rapor
taleplerini yerine getirme gibi çalışmaları gerçekleştiriyor. Böylece
çocuklar ve kadınlar başta olmak üzere kırılgan gruplar dediğimiz
diğer grupların ikincil örselenmesinin önüne geçme ve adli
süreçlerde onlara destek olma anlamında önemli bir görevi yerine
getiriyorlar” dedi.

2019 yılı Nisan ayında pilot olarak İstanbul Anadolu, İzmir, Adana,
Eskişehir, Samsun, Malatya ve Rize adliyelerinde kurulan ADM
sayısı, 2023 yılı sonunda 167 olmuştu. Ortaca, Gölbaşı ve Tatvan
adliyelerinde de kurulumların tamamlanmasıyla birlikte 81 ilde ve
birçok ilçede bu sayı 170’e ulaştı.
Ayrıca Anamur, Birecik, Çeşme, Ergani ve Reyhanlı adliyelerinde de
fiziki mekan ve personele yönelik çalışmaların tamamlanmasının
ardından müdürlüklerin faaliyete geçmesi planlanıyor.

Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlükleri; Bilgilendirme ve
Yönlendirme, Kırılgan Grup Destek, Ceza Yargılaması Destek,
Hukuk Yargılaması Destek, Adli Yardım Hizmetleri, Çocuk Teslimi ve
Çocukla Kişisel İlişki İşlemleri bürolarından oluşuyor.>>İHA

ADM sayısı 170’e ulaştı

Müdürlüklerde 6 büro hizmet veriyor

İsrail Dışişleri Bakanı Yisrael Katz'ın sosyal medya platfor-
mundan yaptığı paylaşıma tepki gösteren Çelik, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımda, "İsrail’de Netanyahu’nun

kabinesi, 21. yüzyılın soykırımcı katliam şebekesidir. Bu şebeke
de aynı tüm soykırım suçluları gibi katliamlarını sürdürebilmek
için bir yalan makinası gibi hareket ediyor. İsrail Dışişleri
Bakanı’nın Cumhurbaşkanımızı hedef alan yalanları da tarih
boyunca görülen soykırımcı faşistlerin yöntemleriyle aynı.
Ortadoğu ve dünya barışı için bir tehdit olan bu katliam şebekesi,
er ya da geç yargılanacaktır. Cumhurbaşkanımızın ifade ettiği
hakikatler, insanlık için değer olmaya devam edecektir. İsrail
Dışişleri Bakanının Cumhurbaşkanımız hakkındaki yalanları, bir
faşistin hakikate saldırısından ibarettir" ifadelerini kullandı.>>İHA

BAKAN BAK’TAN 
SPOR KULÜPLERİNE 
OLİMPİYAT TEŞEKKÜRÜ
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, Paris 2024
Olimpiyat Oyunları’na 102 sporcu kazandıran 31 spor
kulübüne teşekkür ederek, “Göstermiş oldukları 
özverili çalışmalar neticesinde olimpiyatlara 102 
sporcu kazandıran kulüplerimize şükranlarımı 
sunuyorum. Kulüplerimizin genç yetenekleri 
keşfetme, yetiştirme ve onları müsabakalara hazırlama
yolundaki çabalarını takdirle karşılıyoruz” dedi.

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın
Bak, 26 Temmuz - 11 Ağustos tarih-
lerinde Fransa’nın başkenti Paris’te
düzenlenecek olan Paris 2024 Olimpiyat
Oyunları’na sporcu kazandıran spor
kulüplerine teşekkürlerini iletti.Bakan
Bak, Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’na
en çok sporcu gönderen Fenerbahçe
Spor Kulübü’nü tebrik ederek
“Olimpiyat kotası alan 102 sporcum-
uzun 27'si Fenerbahçe Spor
Kulübü’nün sporcusu. En fazla sporcu
sayısıyla Türk sporuna büyük katkı
sunan Fenerbahçe Spor Kulübünü
tebrik ediyorum. Ayrıca İstanbul
Büyükşehir Belediye Spor Kulübü ve
Enka Spor Kulübü de olimpiyatlara en
çok sporcu kazandıran ilk üç
kulübümüz arasında. Tüm kulüplerimizi,
sporcularımızı, antrenörlerimizi, yöneti-
cilerimizi ve emek veren tüm spor
insanlarını kutluyor, kulüplerimizin
başarılarının devamını diliyorum”
ifadelerini kullandı. Spor kulüplerinin

halkın spor yapmasına vesile olduğunu,
onlara sağlıklı yaşam biçimi sun-
duğunu, aynı zamanda uluslararası
şampiyonalarda ülkemizi temsil edecek
sporcuları yetiştirdiğini vurgulayan
Bakan Bak, şunları söyledi:
“Kulüplerimiz, toplumda spor bilincinin
oluşması, çocuk ve gençlerin spora
kazandırılması, başarılı sporcuların
müsabaka tecrübesi kazanması ve
ülkemizi yurtdışında temsil etmeleri
konusunda önemli bir misyona sahip.
Spor kulüplerimizin genç yetenekleri
keşfetme, onları eğitme ve uluslararası
düzeyde rekabet edebilmeleri için
gerekli ortamları sağlama konusundaki
çabalarını takdirle karşılıyoruz. Spor
kulüplerimizin varlığı, halkımızın spora
teşvik edilmesi ve desteklenmesi
açısından büyük önem taşıyor. Bu
önemli görevi üstlenerek Olimpiyatlara
sporcu kazandıran kulüplerimizi canı
gönülden kutluyorum. Milli
gururlarımızın ülkemizi uluslararası are-

nada temsil etmesine vesile olan,
onlara yol gösteren spor kulüplerimizin
ve antrenörlerimizin emeği büyük.
Disiplinli çalışmanın meyvesi olarak
102 sporcumuz olimpiyatlarda
mücadele edecek. Milli sporcularımızın,
ülkemizi layıkıyla temsil edeceklerinden
şüphem yok.”

Bakan Bak, Paris 2024 Olimpiyat
Oyunları'nın başlamasına az bir süre
kala heyecanlarının daha da arttığını
belirterek, “Her sporcunun hayali olan
olimpiyat, uluslararası en büyük spor
organizasyonu. Paris 2024 için büyük
bir gurur ve umutlu bir bekleyiş
içindeyiz. Hepsi birer cevher olan milli
sporcularımız toplamda 18 branşta ter
dökecek. Bayrağımızı layıkıyla temsil
edecek olan 102 sporcumuza başarılar
diliyor, daima destekçileri olduğumuzu
hatırlatmak istiyorum” dedi.>>İHA

“Büyük bir gurur ve 
umutlu bir bekleyiş içindeyiz”

Bak

Çelik

Reklam Kurulu'ndan
7 ayda 148 milyon lira ceza
Ticaret Bakanlığı tarafın-
dan yapılan yazılı açık-
lamada, bakanlık
bünyesinde çalış-
malarını sürdüren
Reklam Kurulu'nun
bu yılın ilk 7 ayında
kurul tarafından
toplam bin 64 dosya
hakkında görüş ve
değerlendirmelerde
bulunulduğu kaydedildi.
Kurulun 9 Temmuz tari-
hinde gerçekleştirilen 347
sayılı toplantısında karara
bağlanan 133 adet dosyadan
116'sının mevzuata aykırı
bulunduğu bildirilen açıklama-
da, mevzuata aykırı bulunan
reklam ve ticari uygulamalar
hakkında durdurma cezası ile
birlikte toplam 21 milyon 350
bin 201 lira idari para cezası
uygulanmasına karar verildiği
bilgisi verildi. Ayrıca, kurul
tarafından 1 dosya hakkında
erişimin engellenmesi kararı
verildi.
22 milyon liraya yakın ceza
Bakanlıktan yapılan açıklama-
da, ‘indirim marketi' olarak bili-
nen perakende işletmelerin
internet siteleri aracılığıyla
yaptıkları tanıtım ve mesafeli
satış uygulamalarının haksız
ticari uygulama boyutuyla ele
alındığı ifade edildi. Yapılan
incelemeler sonucunda, belir-
tilen internet sitelerinde ürün-

leri görmek ve sepete
eklemek için üyelik

gerektiği ancak
satın alma işlemi
için ürün stok-
larının kontrol
edilmesi gereklil-
iği ortaya çıktığı
ifadelerine yer

verilen açıklama-
da, “Üyelik olması-

na rağmen en yakın
şubedebile ürünün

stokta olmadığı belirtildiği
için siparişin tamamlana-
madığı tespit edilmiştir.
İncelemeler sonucunda, inter-
net sitelerinde tüketicilerin
ürünleri görüntülemek ve satın
almak için üyelik gerektiği
ancak ‘teslimat adresine göre
stok bilgilerinin değişebileceği'
bilgisinin eksik olduğu tespit
edilmiştir. Ayrıca ürün fiyatının
geçerliliği süresi veya stok
sınırı hakkında bilgi ver-
ilmediği için tüketicilerin
yanıltıldığına karar verilmiş ve
idari yaptırım uygulanmıştır.
Reklam Kurulu, tüketici mağ-
duriyetlerini önlemek ve
reklam mevzuatına uyumu
artırmak amacıyla, Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği ve
Türkiye Esnaf ve Sanatkarlar
Konfederasyonu ile iş birliği
yaparak elektronik ticaret sek-
töründeki tüm reklam verenleri
bilgilendirmiştir” dendi.>>İHA
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Başkan Aynacı’ya
plaket verildi
Vatan Bekçileri Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma

Derneği Genel Başkanı Abdülkadir Durgut, Belediye
Başkanı Derviş Aynacı’yı makamında ziyaret etti.

Abdülkadir Durgut, İzmir’de yaşayan Bolvadinliler
adına Başkan Aynacı’ya hemşehrilerinin selamlarını
getirdi ve kendisine plaket takdim etti. Ziyaret sırasın-
da Durgut, Eylül ayının ikinci haftasında İzmir'de
düzenlenecek Bolvadinliler Bükme Günü etkinliğine
Belediye Başkanı Derviş Aynacı’yı davet etti. Başkan
Aynacı, bu nazik davet ve plaket için teşekkürlerini
ileterek, "Tüm hemşehrilerime selamlarımı iletiyorum.

Sizlerle her zaman birlik ve beraberlik içerisinde
olduğumuzu bilmenizi isterim. Bu tür etkinlikler bizleri
daha da yakınlaştırıyor ve memleketimize olan
bağlılığımızı pekiştiriyor," dedi. Başkan Aynacı, ziyaret
sonunda Abdülkadir Durgut’a ve tüm İzmir’de yaşayan
Bolvadinlilere teşekkür ederek, etkinliğe katılmaktan
memnuniyet duyacağını ifade etti. 
>>İZZET IŞIK

Vali Yiğitbaşı, eğitim
toplantısına katıldı
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Kadın

Kültür Evleri Koordinasyon Biriminde
gerçekleştirilen eğitim toplantısına katıldı.

Toplantıda WORLDEF E-Ticaret Vakfı Genel
Sekreteri Serdar Ateş, Digiloop Kurucu Ortağı
ve Dijital pazarlama Yöneticisi Raşit Şeran,
İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi
Uluslararası Ticaret ve Finansman Bölümü

Öğretim Üyesi Dr. Tuğçenur Ekinci Furtana ve
İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi E-
Ticaret Kulübü Başkanı Emirhan Kurtkulağı
tarafından çeşitli konularda eğitimler verildi.
>>KADER KAYA

AK Parti’den pankart açıklaması
Afyonkarahisar’da reklamcılık sektöründe faaliyet gösteren

bir işletme, AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı’ndan
seçim döneminde hak ettiği paraları alamadığı için iflas

ettiğini ticari arabasına pankart asarak duyurdu. 
Buna karşılık olarak Afyonkarahisar AK Parti İl
Başkanlığından açıklama geldi. Açıklamada, Borç
iddiasının asılsız ve gerçek dışı olduğu bildirilirken,
kamuoyunu yanıltıcı nitelikteki haberlere itibar
edilmemesi noktasında uyardı. AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığı tarafından yapılan
açıklama şu şekilde; “Bugün gündeme gelen
pankart ve borç iddiası ile ilgili olarak açıklama
yapma zorunluluğu doğmuştur. Medyada yer alan
haberlere konu olan iddialar asılsız ve gerçek
dışıdır. Bahsi geçen firma ve esnafa AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığı olarak herhangi bir
borcumuz bulunmamaktadır. Partimizin tüm mali

işlemleri titizlikle yürütülmekte olup, her türlü
ödeme zamanında ve düzenli olarak yapılmak-
tadır. Bu olayda da esnafımız yaşadığı herhangi
bir mağduriyet veya sorunun olmadığını görülmek-
tedir. İl başkanlığımızın her zaman açık bir iletişim
kanalı bulunmaktadır. Bahsi geçen iddia ile ilgili
olarak gereken incelemeler yapılmış olup, ortaya
atılan iddianın gerçeği yansıtmadığı açıkça
ortadadır. Firma sahibi ise çeşitli kaynaklarla her-
hangi bir alacağı olmadığını beyan etmiştir.
Kamuoyunu yanıltıcı nitelikteki haberlere itibar
edilmemesini önemle rica ederiz” denil-
di.>>ANAHABER

Tınastepe halı sahasına kavuşuyor
Afyonkarahisar’ın büyük yurtları arasına yer alan 

Tınaztepe Yurt Müdürlüğü’ne halı saha yapımına başlandı.

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor Müdürlüğüne
bağlı olan Tınaztepe Yurt Müdürlüğü, pandemide
ağırladığı cezalı, 6 Şubat depremi sonrasında
konuk ettiği depremzedelerden sonra sezon
boyunca da öğrencileri barındırıyor. Yurt kapa-
sitesi olarak Afyonkarahisar’ın yükünü çeken yurt-
lardan biri olan Tınaztepe’ye şimdi halı saha
yapılıyor. Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu da Yurt Hizmetleri Müdürü Mustafa

Asan ile birlikte Tınaztepe Yurdunda yapımı
başlayan halı saha yerinde incelemelerde bulun-
du. Yurt Müdürü Hakan Türkmen’den bilgiler alan
Kasapoğlu, çalışmaların titizlikle tamamlanmasını
istediğini ifade etti. Öğrenciler gelene kadar halı
sahanın tamamlanması konusunda yüklenici
firma yetkilileri ile görüşen Kasapoğlu, halı
sahanın yapıldığında öğrencilere hizmet edeceği-
ni ifade etti. >>İZZET IŞIK
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AK Parti Milletvekilleri 
AGC’yi ziyaret etti
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri; AGC’ni ziyaret ederek, yeni yönetime başarılar diledi.

AKParti Afyonkarahisar Milletvekilleri;
Av. Ali Özkaya, Av. İbrahim
Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan,

Afyon Gazeteciler Cemiyeti (AGC) Başkanı
Önder Artuk ve yönetim Kurulu üyelerine hayırlı
olsun ve “24 Temmuz Gazeteciler ve Basın
Bayramı” dolayısıyla ziyarette bulundu.  AGC
Başkanı Önder Artuk ve yönetim kurulu üyeleri;
Sezer Küçükkurt, Mehmet Abdioğulları, Ömer
Elçi, Faruk Kılınç ve İsa Kuş ve Ali Osman Okşar
tarafından ağırlandı.

Milletvekili Ali Özkaya, 24 Temmuz Basın
Bayramı’nı kutladı. Özkaya, “24 Temmuz'da
meclis çalışmalarımız olacağı için gelemeye-
ceğiz. Bugünden kutlamış olalım. Çok teşekkür
ediyoruz. Son hafta, on gün boyunca devamlı
çalışacağız ve inşallah çıkacak yasaları bitirmek
için meclisten ayrılamayacağız.  Şimdi de, Basın
Bayramınızı kutlayarak yeni yönetimin hayırlı
olmasını diliyoruz. Yeni cemiyet yönetimindeki
arkadaşlara hayırlı olsun. Basının amacı
kamuoyunu bilgilendirmek ve kamuoyu adına
yönetim mekanizmalarını denetlemeye vesile
olmaktır. Bu noktada en temel değer doğruluk ve
tarafsızlıktır. Herkesin bir siyasal görüşü vardır ve

bu son derece doğaldır. Önemli olan dengeyi ve
objektiviteyi mümkün olduğu kadar en üst
seviyede sağlamak ve tarafların görüşlerini eşit
bir şekilde kamuoyunun bilgisine sunmaktır.
İnsanların kafasındaki mevcut algıları değil,
gerçeği anlamalarına yardımcı olmak önemlidir.
Bu yapıldığı müddetçe, memlekete çok ciddi
katkılar sağlanacaktır. Doğru eleştiri, her zaman
insanın gelişmesine ve yanlışlarını görüp daha iyi
yapmasına vesile olur. Ancak, eğer eleştiri
önyargılı olursa, bu karşı taraftaki kişinin eleştiriyi
görmeme veya eksik görmesine sebep olabilir.”
şeklinde konuştu.

Gazetecilik bir anlamda balıkçılığa benzediğini
ifade eden Milletvekili İbrahim Yurdunuseven,
“Yeni yönetim kuruluna ve başkanı Önder Bey'i
tebrik ediyorum. Gazetecilik bir anlamda
balıkçılığa benzer. Balık taze olduğunda piyasaya
sunulmazsa kokar; gazetecilik de böyle, anında,
dürüst ve ilkeli olarak topluma sunulmalıdır. Şunu
da özellikle belirtmek istiyorum ki, biz kimsenin
başarısızlığından memnun olacak kişiler değiliz.
Milletvekillerimiz adına da söylüyorum, biz
herkesin başarılı olmasını istiyoruz. Bu nedenle
buralara geliyoruz, bu nedenle siyaset yapıyoruz.
Afyon öncelikli bir yere sahip, çünkü nasıl daha

başarılı olabiliriz, Afyon'a nasıl katkıda bulun-
abiliriz ilkesiyle çalışıyoruz. Bazı insanlar siyasi
görüşleri gereği bizi tehdit edebilir, buna da
saygı duyuyoruz. Ancak hakaret ve tehdit içeren
yaklaşımlar bizi üzüyor ve çalışma şevkimizi
azaltıyor. İstiyoruz ki insanlar iftira atmasın,
tehdit etmesin, hakaret etmesin. Gerçek neyse
onu söylesinler. İma yoluyla insanların kafasın-
da soru işaretleri bırakılmasın. Biz her zaman
hesap vermeye açığız ve her sene beş yıl
boyunca hesap veriyoruz. Bunun dışında,
Allah'a da hesap vereceğiz. Bu bilinçle yaşıy-
oruz ve tüm Müslüman kardeşlerimizin de bu
şekilde yaşaması gerektiğini düşünüyoruz. Bu
anlayışla, Afyon'umuza, Türkiye'mize, mil-
letimize hizmet etmeye gayret ediyoruz ve ede-
ceğiz. Ben de tekrar hayırlı olsun diyorum.”
ifadelerini kullandı.

Milletvekili Dr. Hasan Arslan ise basının yöneticiler ile
halk arasında köprü kuran yapı olduğunu kaydetti.
Arslan, “Ben de hayırlı olmasını dilerim. İnşallah, iyi
ve verimli çalışmalarda bulunursunuz. Gazeteciler
ve basın, şehirler için çok önemlidir. Şehirleri
yöneten insanların akıllı, motive olmuş, birlikte
çalışan, eleştirileri ve önerileri kabul eden kişiler
olması değerlidir. Halkımızla bu köprüyü kuracak

yapı basındır. Şehri yöneten kişilerin aldığı ve ala-
cağı kararlar, projeler ve düşüncelerin vatandaşa
yansıtılması, aynı şekilde vatandaşın öneri ve
düşüncelerinin şehri yönetenlere ulaştırılması açısın-
dan basının vazgeçilmez bir önemi var. Tabii burada
objektivite çok değerlidir. Eğer objektiviteyi kaybed-
ersek, maalesef bu ruhu da kaybederiz. Afyon
Kalesi'nin gelişmesi için beraber hareket etmemiz
gerekiyor. Şehrin buna ihtiyacı var. Herkesin farklı
siyasi görüşleri olabilir, ama basın noktasında objek-
tif hareket etmek gerektiğini hepimiz biliyoruz. Sizleri
yakından tanıyoruz ve bu ilkeye sadık kalacağınıza
güveniyoruz. Biz de eleştirilere ve önerilere her
zaman açığız. Amacımız, gece gündüz çalışarak bu
şehri yüceltmek ve daha iyi yerlere getirmektir.
Hayırlı olmasını diliyorum. Bu arada, 24 Temmuz
Basın Bayramınızı şimdiden kutluyoruz. O günlerde
meclis çalışmaları nedeniyle gelemeyeceğiz maale-
sef.” diye konuştu. 

“Ziyarete gelerek bizleri şereflendirdiniz. Çok
teşekkür ediyoruz efendim. Basının tarafsızlığı ve
halk ile siyaset arasında köprü olma noktasında,
cemiyetimiz bugüne kadar tüm etik ve ahlaki değer-
lere uygun çalışmalarını sürdürmüştür.”
>>KADER KAYA 

“DOĞRU ELEŞTİRİ, HER ZAMAN
İNSANIN GELİŞMESİNE VESİLE OLUR”

“BİZ HERKESİN BAŞARILI
OLMASINI İSTİYORUZ”

“BASININ VAZGEÇİLMEZ
BİR ÖNEMİ VAR” AGC BAŞKANI ÖNDER

ARTUK İSE ŞÖYLE KONUŞTU:

Önder
Artuk

Siper:  “Köylerdeki sorunlar 
en kısa sürede giderilecek”
İl Genel Meclisi (İGM) Başkanı Mehmet Siper, köylerin ihtiyaçları ve yapılan
çalışmaları yerinde tespit etmek için başlattığı köy ziyaretlerini sürdürüyor.

Afyonkarahisar İl Özel İdaresi alt yapıdan üst
yapıya şehrin dört bir yanında devam ettirdiği
çalışmaları yerinde inceleyen Başkan Siper,

vatandaşlar ve muhtarlarla bir araya geliyor. İl Genel
Meclis Başkanı Mehmet Siper, Merkeze Bağlı
Anıtkaya, Olucak, Omuzca, Kozluca, Bostanlı Saadet
ve Bayramgazi köylerini ziyaret etti.  Köy muhtarı ve
vatandaşlar tarafından karşılanan Başkan Siper
köylülerle sohbet edip köy halkı ve muhtarlardan köy-
lerin sorunları hakkında bilgi aldı.

“TALEPLERİN ÇÖZÜMÜ İÇİN ELİMİZDEN 
GELENİ YAPACAĞIZ”

Vatandaşlarla sohbet eden Başkan Siper; sorun ve
sıkıntılarını dinleyerek köylerin sorunlarının çözümü

için İl Genel Meclisi olarak ellerinden geleni yapacak-
larını söyledi. Başkan Siper yaptığı açıklamada;
“Köylerimizi devamlı gezerek köy muhtarlarımızla bir-
likte köylerin sorunlarını yerinde göreceğiz. Amacımız
köylerimiz hakkında bilgi sahibi olarak sorunların
çözümlerini bulmak. Köylerdeki eksikleri yerinde tespit
ederek en kısa sürede giderilmesini sağlamaktır” dedi.

VATANDAŞLAR ZİYARETTEN MEMNUN KALDI
Başkan Siper ve beraberindekilerin köylerine yaptıkları
ziyaretten duydukları memnuniyeti dile getiren vatan-
daşlar, “Devlet büyüklerimizin köyümüze gelerek bizler
ile ilgilenmeleri ve sorunlarımızı dinlemeleri bizleri çok
mutlu ediyor.” şeklinde konuştular. 
>>MEVLÜT TINAS


